



Date: 31st March 2026

التاريخ: 31 مارس 2026

Disclosure and Compliance Section

Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
Abu Dhabi, UAE

قسم الإفصاح والامتثال
إدارة مراقبة عمليات السوق
سوق أبوظبي للأوراق المالية
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Subject: Disclosure of Results of the Annual General Assembly Meeting

الموضوع: الإفصاح عن نتائج اجتماع الجمعية العمومية السنوية

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Name of the Listed Company:

Alef Education Holding plc.

اسم الشركة المُدرجة:

ألف للتعليم القابضة بي إل سي

Date and day of the meeting

Tuesday 31st March 2026.

تاريخ ويوم الاجتماع

الثلاثاء 31 مارس 2026

The starting time of the meeting

4:00pm (UAE time).

موعد بدء الاجتماع

4:00 عصرًا بتوقيت الإمارات

The ending time of the meeting

4:30pm (UAE time).

موعد انتهاء الاجتماع

4:30 عصرًا بتوقيت الإمارات

Venue of the meeting

Meeting held both physically at Building 2, Al Muntazah - Ministries Complex, Abu Dhabi, UAE and virtually using remote attendance technology.

تم عقد الاجتماع حضورياً في مقر الشركة الكائن في المبنى رقم 2، المنتزه، مجمع الوزارات، أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة، وافترضياً من خلال تقنية الحضور عن بعد.

Chair of the Annual General Assembly Meeting

HE Abdulhamid Saeed Alahmadi, Chairman of the Board of Directors.

رئيس الاجتماع السنوي للجمعية العمومية

معالي عبد الحميد سعيد الأحمدي، رئيس مجلس إدارة شركة ألف للتعليم

Quorum of the total attendance (percentage of capital)

82.8441%

نصاب الحضور الإجمالي (النسبة المئوية لرأس مال الشركة)

%82.8441

Decisions and Resolutions of the Annual General Assembly Meeting

قرارات ونتائج الاجتماع السنوي للجمعية العمومية

1. Approved the Board of Directors' Report on the Company's business and financial position for the financial year ended on 31st December 2025.
2. Ratified the External Auditors' Report on the Company for the financial year ended on 31st December 2025.
3. Ratified the Company's balance sheet as of 31st December 2025 and profit and loss account for the financial year ended on 31st December 2025.
4. Approved the Board of Directors' recommendation to distribute a cash dividend of AED 223,972,000 to the

1. الموافقة على تقرير مجلس الإدارة حول نشاط الشركة ووضعها المالي عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.
2. المصادقة على تقرير مدققي الحسابات للشركة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.
3. المصادقة على الميزانية العمومية للشركة وحساب الأرباح والخسائر للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.
4. الموافقة على اقتراح مجلس الإدارة بتقديم توزيعات أرباح للمساهمين قدرها 223,972,000 درهم إماراتي عن النصف الثاني من السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025، لينتج عن ذلك



shareholders for the second half of the financial year ended on 31st December 2025, bringing the total cash dividend for the financial year ended 31st December 2025 to AED 432,992,000 (representing 618.56% of the Company's paid-up share capital).

Pursuant to the prospectus issued by the Company concerning its initial public offering, the Company will meet its target minimum dividend commitment for the financial year ended 31st December 2025 by paying AED 135,016,000 being AED 0.09644 per share (representing 192.88% of the Company's paid-up share capital) to the free float market shareholders (holding 20% of total outstanding shares). Tech Nova Investment – Sole Proprietorship L.L.C and Kryptonite Investments L.L.C, being the remaining shareholders (holding 80% of total outstanding shares), will therefore receive the remaining dividend amounting to AED 297,976,000 being AED 0.05321 per share (representing 425.68% of the Company's paid-up share capital).

Last Entitlement Date	Exclusion Dividend Date	Registry Closing Date	Payment Date
Wednesday 8 th April 2026	Thursday 9 th April 2026	Friday 10 th April 2026	Wednesday 29 th April 2026

A shareholder entitled to receive dividends shall be the registered holder of a share on the tenth (10th) day starting from the day following the date of the Annual General Assembly Meeting, i.e., the holder of a share on 10th April 2026 (in case this date is a public holiday, the entitlement date will be the next working day after the public holiday).

5. Approved the Board of Directors' recommendation to distribute an interim

إجمالي توزيعات الأرباح عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 بواقع 432,992,000 درهم إماراتي (ما يعادل 618.56% من رأس المال السهمي المدفوع للشركة).

وفقاً لنشرة الاكتتاب الصادرة عن الشركة المتعلقة بالطرح العام الأولي لها، ستلتزم الشركة بالحد الأدنى المستهدف لتوزيعات الأرباح عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 من خلال دفع توزيعات أرباح بواقع 135,016,000 درهم إماراتي، أي 0.09644 درهم إماراتي لكل سهم (ما يعادل 192.88% من رأس المال السهمي المدفوع للشركة) لمستثمريها من مالكي الأسهم حرة التداول (التي تمثل 20% من إجمالي الأسهم القائمة).

وبالتالي، فإن شركة Tech Nova Investment – Sole Proprietorship L.L.C وشركة Kryptonite Investments L.L.C، بصفتها المساهمين المتبقين (الذين يمتلكان 80% من إجمالي الأسهم القائمة)، سيحصلان على المبلغ المتبقي من توزيعات الأرباح، والذي يبلغ 297,976,000 درهم إماراتي، أي 0.05321 درهم إماراتي لكل سهم (ما يعادل 425.68% من رأس المال السهمي المدفوع للشركة).

تاريخ الدفع	تاريخ إغلاق السجل	تاريخ الاستبعاد من الأرباح	تاريخ الاستحقاق الأخير
الأربعاء 29 أبريل 2026	الجمعة 10 أبريل 2026	الخميس 9 أبريل 2026	الأربعاء 8 أبريل 2026

حتى يكون المساهم مستحقاً للحصول على توزيعات الأرباح، يجب أن يكون هو حامل السهم المسجل في اليوم العاشر (10) بدءاً من اليوم التالي لتاريخ الاجتماع السنوي للجمعية العمومية، أي في 10 أبريل 2026 (وفي حال كان هذا التاريخ عطلة رسمية، سيكون تاريخ الاستحقاق هو أول يوم عمل بعد العطلة الرسمية).

5. الموافقة على اقتراح مجلس الإدارة بشأن توزيع أرباح نقدية مرحلية على المساهمين، بما يعادل 90% من أرباح الشركة عن النصف الأول

cash dividend equivalent to 90% of the Company's profits for first half of the financial year ending on 31st December 2026 to the shareholders, based on and post the public release of the consolidated financial statements for the 6-month period ending on 30th June 2026.

من السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2026، وذلك استنادًا إلى القوائم المالية الموحدة للشركة عن فترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2026، وبعد الإفصاح عنها للعموم.

6. Approved the Board of Directors' remuneration for the financial year ended on 31st December 2025.
7. Discharged the members of the Board of Directors from liability for the financial year ended on 31st December 2025.
8. Discharged the Company's External Auditors from liability for the financial year ended on 31st December 2025.
9. Appointed KPMG Lower Gulf Limited as the Company's External Auditors for the financial year that will end on 31st December 2026 and determined their fees.

6. الموافقة على اقتراح مجلس الإدارة بتوزيع مكافآت لأعضاء مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.
7. إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة عن أعمالهم عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.
8. إبراء ذمة مدققي حسابات الشركة الخارجيين عن أعمالهم عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.
9. تعيين شركة كي بي إم جي لوار جلف ليمتد في منصب مدققي حسابات الشركة الخارجيين وتحديد أتعابهم عن السنة المالية التي سوف تنتهي في 31 ديسمبر 2026.

Special Decisions and Resolutions of the Annual General Assembly meeting

القرارات والنتائج الخاصة للاجتماع السنوي للجمعية العمومية

Not applicable.

Signed by:

لا يوجد.

Yours sincerely,

مع جزيل الشكر والتقدير،

DocuSigned by:
Geoffrey Alphonso
987BA16516E8402...

Geoffrey Alphonso
Chief Executive Officer
Alef Education Holding plc



DocuSigned by:
Geoffrey Alphonso
987BA16516E8402...

جيفري ألفونسو
الرئيس التنفيذي
ألف للتعليم القابضة بي إل سي